
Torsdag d. 18.3. 2021 holdt afdelingsbestyrelsen i afd. 23 møde 
Til stede: Poul, Anna Grethe, Helene, Birte Louise og Lise 
 
Dagsorden: 

1.  Status 
2. Budget 
3. Indkomne sager 
4. Evt. 

Mødet var det første fysiske som bestyrelsen har holdt. 
Formanden gjorde status på, hvad der er sket i 2020/2021. 

•  projekt badeværelser er igangsat på undersøgelsesplanet 
• Vi har fået nyt legestativ 
• Der er blevet beplantet udendørs efter beboernes ønske 
• Engen er stadig et emne, men der er ikke kommet nogen egentlig løsning 
• Gæsteværelset er godkendt og kan anvendes 

Ad. 2. Vi har afsat penge til bespisning ved et bestyrelsesmøde  
Ad. 3. Vi har fået kritik vedr. de nye skilte, som boligforeningen har sat op. Kritikken er videreformidlet til 
boligforeningens inspektør 
Ad.4. Vi har problemer med beboere, der ikke efterlever vores regelsæt. Det drejer sig om rod foran husene 
og parkering.  Vi har videresendt sagen til boligforeningen. 
 


